
    

  
 
Gemeente Boxtel 
T.a.v. het College van B&W 
Postbus 10000  
5280 DA  BOXTEL 
 
 
Boxtel, 3 augustus 2007 
 
Betreft: vervoer gevaarlijke stoffen 
 
 
Geachte leden van het College, 
 
Graag vragen wij uw aandacht voor het volgende. 
 
Vorige week werden wij opgeschrikt door het bijna-ongeluk dat plaatsvond in Tilburg, waar 
een stoptrein nabij station Tilburg-West bijna op een goederentrein met gastanks botste. Dit 
incident geeft aan dat het gevaar op ongelukken van goederentransporten met gevaarlijke 
stoffen zeer reëel is en continue onze aandacht verdient. Wij willen daarbij tevens verwijzen 
naar eerdere treinongelukken die in en nabij Boxtel plaats hebben gevonden, waarbij Boxtel 
al eens door het oog van de naald is gekropen. 
 
De lijn vanuit Tilburg-West ligt precies in het verlengde van de treinverbinding die door Boxtel 
heen komt, dus ook in Boxtel denderen treinen met zeer gevaarlijke stoffen. 
 
Anderhalf jaar geleden heeft onze partij al bij uw College aan de bel getrokken in het kader 
van de actie ‘Rood sein voor de Ammoniaktrein’. Inmiddels heeft een en ander in ieder geval 
geleid tot het opnemen van dit thema in het beleidsprogramma ‘Samen leven, ruimte geven’. 
Onze fractie heeft de volgende vragen over de stand van zaken, rondom gevaarlijke 
treintransporten door onze dorpskern: 
 

1. Neemt Boxtel reeds deel aan de Taskforce Brabantroute Zuid-Nederland, zoals 
dat in het Beleidsprogramma op pagina 16 is opgenomen? 

2. Zo nee, waarom niet en bent u in dat geval bereid zich via de Taskforce 
Brabantroute Zuid-Nederland in te willen zetten ten behoeve van het terugdringen 
van gevaarlijke (trein)transporten door dorpskernen c.q. onze dorpskern? 

3. Zo ja, wat zijn de doelstellingen die door deze Tarskforce worden nagestreefd en 
welke initiatieven zijn daar reeds voor ontplooid? 

4. Heeft de Gemeente Boxtel dit onderwerp nog op andere manieren aan de orde 
gebracht bij provincie of ministerie? Zo nee, waarom niet? Zo ja, welke? 

5. Is in Boxtel bekend welke gevaarlijke treintransporten op dit moment regelmatig 
door Boxtel denderen? 

6. Is er een adequaat rampenplan ten aanzien van treinongelukken met gevaarlijke 
stoffen? 

7. Op welke wijze zijn burgers geïnformeerd over gevaarlijke treintransporten die 
door Boxtel rijden? 

 
Wij zien met belangstelling uit naar uw spoedige reactie op ons schrijven. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
 
Eric van den Broek, 
Fractievoorzitter SP 


